
Närvaro
Anna Olars, Anna Gruvsjö, Tommy Back, Kent Jansson, Lars-Åke Wågemark, Lisa
Hästbacka, Elin Frööjd.

Föregående protokoll
Drar igenom föregående protokoll, vilket läggs till handlingarna.

Rapport från sektionerna
Fotbollen håller på att avsluta. 27/9 får vi besked om vi får bidrag som är sökt, dessa
pengar ska gå till kiosken och läktare. Om det skulle bli avslag finns andra fonder att
söka bidrag ifrån. Ledarmöte nu i september, några ledare som vill kliva av så det blir
ett jobb att hitta nya ledare till nästa säsong. Styrelsen ber om en lista på ledare för
fotbollen så vi kan stämma av registerutdrag mot ledargruppen.

Skidsektionen röjer sly på elljusspåret och har lagt bark på Björktjärnsspåret under
sommaren. Två lampor bytta på elljusspåret och utegymmet har blivit reparerat. Kent
ansöker om pengar för att bygga ett garage vid hockeyplan för förvaring av
föreningens maskiner.

Gympasektionen har startat upp träningarna i söndags. 16 barn kom till gympan och
alla hade väldigt roligt.

Innebandyn börjar starta igång. Klädavtalet går ut nu och matchkläder behöver köpas
in. Diskussion kring inköp av kläder från SportEwa/annan distributör. Sektionen får
själva bestämma vart de köper in ifrån. DM nu i helgen där både herr- och damlag ska
spela. Kick off är också på gång för sektionen. Styrelsen vill även ha in en lista på
ledare för innebandyn.

Ekonomisk rapport
LOK pengarna har kommit, vi fick 29 350kr. Stora utgifterna denna månad har varit
för bygget av kiosken. Fullständig rapport från DAK kommer senare.

Övriga frågor:
Abonnemang till gymtaggs-telefonen
Ska införskaffas ett av de billigare abonnemangen till telefonen. Lisa ska kolla om det
funkar att ha ekonomi-mailen till ett abonnemang.

Fotoutställningen på UG.
Blev mycket uppskattad. Göran kommer att skänka hela utställningen till Envikens IF.
Utställningen ska visas upp på hemmamatcherna i hallen. Diskuterar om vi ska ha
bilderna i glasmontern utanför kontoret, alternativt på en skärm där bilderna rullar
hela tiden.



Bidragsansökan ska uppdateras
Anna olars uppdaterar så föreningen kan ta emot bidrag. Bidrag ska sökas för
medlemsdagen i augusti, Anna O jobbar på detta.

Föräldramöten extra viktiga i år!

Mötet Avslutas.

Anna Gruvsjö Kent Jansson


